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Údržba na Habru

        

      

      
  
    
            Poslední dobou narůstá zatížení AP Habr, proto jsme přikročili k radikálním úpravám. První z nich probíhá právě teď. V souvislosti s tím dojde během odpoledne k výpadku. Do večera by mělo ject všechno lépe a navíc by měli být připraveny nové sektory pro rozložení zátěže. Více informací rozešleme členům na habru večer.

UPDATE: Přesun technologie na habru úspěšně proběhl. Z půodního umístění jsme přesunuli AP do nové skříně přímo na střeše, což umožˇní zkrátit některé kabely a přidat především další antény , které pomohou rozdělit zátěž na sektoru. Antény jsou již připravené, ale nestihli jsme natáhnout všechny kabely. Snad se to zadaří během zítřka, Jakmile budou připraveny nové sektory rozešleme všem připojeným na přetíženém sektoru email s informacemi na jaký sektor se mají přepojit ( bude stačit změna nastavení ve "škatuli" na straně člena)



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Platba složenkou

        

      

      
  
    
            Máme dobrou zprávu pro všechny naše členy, kteří raději sponzorují poštu než banku. Zjistili jsme, že při platbě složenkou typu A na náš nový účet u Fio nedochází ke změně variabilního symbolu tak jako tomu bylo v eBance. Jsme tedy schopni vaši platbu identifikovat a tak můžete vesele platit členské příspěvky i složenkou typu A.

Pokud to budete dělat pravidelně každý měsíc potěšíte poštu za rok celkem 264 korunami. (22 kč / podání složenky)



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Změna čísla účtu

        

      

      
  
    
            Dochází ke změně účtu pro placení členských příspěvků ze současného 1614550001/5500 (rb.cz) na 2600040208/2010 (fio.cz). Opravte si prosím svoje trvalé příkazy a vzory pro platby.

Starý účet bude ještě nějakou dobu funkční, ale bylo by optimální, pokud byste mohli tuto změnu provést v průběhu března (nově lze platit již teď na březen).



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
IPv6 snadno a rychle

        

      

      
  
    
            Podařilo se zjednodušit dříve popsaný postup na zprovoznění IPv6. Pokud máte přímé připojení na naše AP (kabelem nebo přes Wi-Fi kartu v počítači) a Windows Vista, Linux nebo Mac OS X, mělo by vám IPv6 fungovat automaticky bez potřeby cokoli konfigurovat. Ve Windows XP je potřeba napřed IPv6 zapnout příkazem "netsh interface ipv6 install". IPv6 vám funguje správně, pokud se vám zobrazí stránka http://ipv6.google.com.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Valná hromada

        

      

      
  
    
            Dle Článku V. odstavec 9 našich stanov vyhlašuje rada valnou hromadu na 14.12.2008 od 19 hodin do budovy DDM v Urbánkově ulici 3348.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Upgrade Komořan - Orion

        

      

      
  
    
            V úterý proběhla montáž nového hardware na AP Orion - zařízení se z 5.patra stěhuje na střechu. Respektive na střechu jsme namontovali nové a 5.patro se dneska v noci odpojilo a nyní již beží střecha.

Podle prvního půzkumu se zdá, že se zlepšil signál snad pro všechny připojené (sektor západ). Sektor východ v tuto chvíli nejede a musíme na něm ještě přehodit jedno zatízení, k čemuž dojde během zítřka.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Výpadek připojení do Internetu

        

      

      
  
    
            Dnes proběhne upgrade optického vlákna, přes které jsme připojeni do Internetu (ze 100Mbit na 1Gbit). Dojde tedy pravděpodobně ke krátkému výpadku.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Údržba Bluehillz

        

      

      
  
    
            Dneska bude probíhat celodenní údržba na bluehillz. Je potřeba tam předělat opět pár věcí. Výpadek se bude týkat hlavně sektorů přímo na bluehillz. zbytek sítě by se měl přeroutovat přes jiná apčka a do internetu jít 10G pojítkem z osiky, které by mělo jet po celý den (popřípadě krátkodobě pojedem přes zálohu).

Sektory na bluehilllz se budeme snažit nechat běžet co nejvíce, ale část dne budou určitě dole.

Stejně je venku hezky, tak proč sedět u počítače :) Pokud nemáte bez internetu co dělat napište na sms bránu, nějakou práci na střeše nejspíš najdeme :)



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
IPv6

        

      

      
  
    
            Síť Praha12.Net jako jedna z prvních zavádí podporu IPv6. IPv6 je nový internetový protokol, který přináší především dostatek adres pro každého - nebude potřeba žádný NAT. Více informací najdete ve Wikipedii. Chcete-li IPv6 používat, musíte mít přímé připojení na naše AP (kabelem nebo přes Wi-Fi kartu v počítači, WRT ani Ovislink IPv6 nepropustí) a nainstalovaného DHCPv6 klienta. Ve Windows (XP a Vista) i v Linuxu můžete použít program Dibbler.



      
  




    


  
    
    
              
        
        
          
Pár informací o ADSL

        

      

      
  
    
            V poslední době se rozjela větší reklamní kampaň na nové ADSL. Jak už to tak u reklam bývá, ne všechny informace jsou uplně přesné a kompletní. Přinášíme tedy takové malé doplnění :)
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